
Képviselői Hírlevél 4. 
Kedves körzetbéli lakosok! 
   Remélem, mindenki szép és kellemes nyarat tudhat maga mögött a rettentő hőség 
ellenére. Ugyan a képviselő-testületi munkában volt egy kis szünet, de egyéni 

feladataimban alig. Nem panaszként írom, ellenkezőleg: egyre többen keresnek fel 

személyesen vagy telefonon, s én nagyon örülök, ha segíthetek. Ez a feladatom, s 

igyekszem neki megfelelni. Köszönöm a sok bíztatást is: további erőt ad, ha tudom, 
hogy figyelemmel kísérik munkámat. Ígérem, továbbra is az Önök érdekében 

munkálkodom majd. 

Testületi ülés 
   Szeptember 22-én képviselő-testületi ülés volt, amelyre interpellációt nyújtottam 

be. Tartalma rövidítve a következő: A képviselő-testület a 168/2002. határozatában 
elvi hozzájárulását adta a helyi buszjárat Soroksár felé történő járatbővítéséhez 

szükséges tervdokumentációk elkészítésére és a szakhatósági engedélyek 

megkérésére. A 2003. február 24-ei ülés 3. napirendi pontjában a határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolóban a testület a 2002. december 31-ei határidőt 

folyamatosra változtatta (ez ellen én akkor felszólaltam), s a polgármestert bízta 

meg, hogy a soroksári önkormányzattal egyeztessen (a busz ugyanis az Erdért előtt 

fordult volna meg). Újra eltelt fél év, ezért kérdeztem meg, hol tart az ügy, hisz az 
itt lakóknak naponta kell gyalogosan megtenniük az utat a közlekedési 

eszközökhöz, hogy az óvodákba, iskolákba, piacra, üzletekbe eljuthassanak.  

A polgármester úr válaszait is rövidítve közlöm: 
1. Jogosnak érzi a lakosok igényét,hogy a helyi közlekedésbe bekapcsolódjanak 

2. Az 510-es út megyei tulajdonban van, s az illetékes hatóság nem járul hozzá 

buszöböl kialakításához a Nefelejcs utcánál, ezenkívül még a Volánbusszal is 
egyeztetni kellene, mert a helyi járat elhagyná a település határát. Így okafogyottá 

válik az Erdért előtti buszforduló kialakítása is, ami igen nagy költségekkel járna. 

3. Ezen összegeket fel lehet használni a Felső-Duna utca aszfaltozására (az 

úttervek már készen vannak a Hivatalban), s a busz itt közlekedne. 
A választ elfogadtam, s azon leszek, hogy az ígéretek mielőbb megvalósuljanak 
 

Körzetbéli hírek 

 A nyár elején, a Duna-parti lakosok 

kezdeményezésére, az MO-ás híd 

környékét tisztítottuk meg a szeméttől. 
Galambos Péter úr a DHRV Kft 

kesztyűit, zsákjait, 10 m3-es konténerét 

bocsátotta rendelkezésünkre (ezúton is 

köszönjük!), amelyet dugig teleraktunk. 
Sajnos a kihelyezett táblát már másnap 

ellopták, s néhány nap múlva az 

illegális szemét is megjelent. Jó volt azonban érezni az összefogást, amellyel jó 

szándékú emberek környezetükért tettek. Reméljük, a példa követésre talál, s 
mindenki  ügyel majd a lakóhelye körüli állapotokra. A Duna-parti üdülők előtt 

az utak és növények nagyon szépek. Sokan bicikliznek erre Budapestről is, s 

láthatják, hogy rendezett városba érkeznek. Utukat folytatva a volt Autótechnika 

mögötti parti részre érnek, amelynek egy részét a nyáron lekaszálták (sajnos nem 
végig). Jó lenne, ha folytatnák, mert a biciklisek egy része innen éri el a szigetet, 

s nem a forgalmas Fő úton. Szomorú, hogy a horgászok milyen mennyiségű 

szemetet hagynak hátra, s másnap „abba ülnek bele”. 

 A Sport-sziget örvendetes változáson ment keresztül. Örömmel támogattam 

szavazatommal a sétányok kialakítását, a játszótér megépítését. (A feltörő vízre 

épült szökőkút is szép, bár úgy tudom, volt más hasznosítási javaslat, csak a 

Hivatal nem foglalkozott vele. Vajon miért nem?) A városnak szüksége van 
ilyen kulturált parkra, ahol gyerek és szülő, fiatal és öreg egyaránt nyugodtan 

pihenhet. Vigyázzunk értékeire! 

 Sajnos a nyár történései nem mindig vidámak. A Nefelejcs utcánál egy a 

házban felrobbant gázpalack Körmendi néninek szinte mindenét elpusztította. 

Sajnáltam, hogy a városi krízis-keretből csak százezer forint erejéig 
segédkezhettem. Voltak még gondoskodó emberek, de úgy érzem, kevesen. 

Most, a tél közeledtével, feltétlenül szükség lenne még segítségre. Kérek 

mindenkit, hogy vagy rajtam keresztül, de közvetlenül is, nyújtsanak segítséget, 
hogy a házat befejezhesse, s legyen mit viselnie a hidegben. 

 Az 510-es út óriási forgalmának „köszönhetően” szinte lehetetlen átkelni a 

„Felső” megállónál lévő zebrán. A járművek száguldoznak, nincsenek tekintettel 

a gyalogosokra, akik között az iskola beindulásával rengeteg a gyerek. Az álló 
kocsisor mellett az útpadkán száguldó motoros ütötte el nemrég a zebrán átkelő 

16 éves lányomat (a zebrán is autó állt!). A jegyző úr közreműködésével a 

forgalmasabb időszakokban a Biztonsági Szolgálat autója és munkatársa 

láthatólag hatással van a közlekedőkre: ilyenkor mindenki roppant udvarias. 
Köszönet a segítségért, de úgy érzem, a megoldás itt is – mint ahogy a Fő út 

többi részén is – nyomógombos lámpa lenne! 

 Sok panasz érkezik hozzám a Fő út és a Soroksári út lakóitól az út és HÉV 

melletti árkok és növényzet elhanyagoltsága miatt. Igazuk van, rettentően rontja 
a városképet. 

 A Kőrösi iskola előtt az út egyirányú lett. Gyakran viszem a két kisebb 

lányomat reggelente arra, s azt látom, néhányan fittyet hánynak rá.  

Mutassunk példát gyermekeinknek, s tartsuk be a szabályokat! 
 

Köszönöm türelmüket! Kérem, hogy keressenek személyesen vagy telefonon! 
 

Tisztelettel:   Hajdu Zsolt 
   az 1. sz. választókörzet képviselője (462-541) 


